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Došlo: O 6 0‘i 2022

Čj.: PDMUJI

Ls.zn.: MUJI

Zápis z jednání osadního výboru v Hrabačově

konaného dne 24.3.2022 v MŠ Hrabačov

Přítomni. Svatá Iveta, Hanč Pavel, Hochmal Václav, Eva Gabrielová, Hančová Klára.

Pozvání přijali. Starosta města Jilemnice David Hlaváč,

místostarosta města Jilemnice Vladimír Vinklář, ing Martin Šnorbert,

starosta obce Benecko Mejsnar Jaroslav,lng, Dobešová Daniela za

spolek Dolní Štěpanice.

Popis projednávaných záležitostí.

1. Propojení obcí.

V lednu byli osloveni oba starostové,neboťje zapotřebí propojit obce Hrabačov a

Dolní štěpanice chodníkem, nebo rozšířeným pruhem a to zdůvodů bezpečnosti.

Proto byli oba starostové pozváni na osadní výbor, jak se dohodli. K našemu údivu

byli rychlí, dohodli se kladně a již podali žádost na patřičná místa, za což jim patří

velké díky.

2. Zadenka

Již začala rekonstrukce Zadenky .Požádala jsem ing. Martina Šnorberta o ukázání

projektové dokumentace. Ke svému zděšení bylo zjištěno, že shnilé a rozpadající

se železniční pražce se měnit nebudou a v dolní části na rozcestí u mostku přes

Jilemku kde je na šířku komunikace velká kaluž se také asfaltovat nebude,neboť

to není v projektové dokumentaci. Místostarosta Vladimír Vinklář slíbil,že se
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pokusí zjednat nápravu. Pokusí se dohodnout s ČD výměnu pražců, či doasfal

tování,aby zde byl přejezd bezpečný. Velké poděkování za snahu, dotáhnout věci

do konce. Oprava Zadenky je plánovaná do konce září, možná i dříve.

Podle dalších informací od Vladimíra Vinkláře by ve dnech cca 25.5 a 26.5

2022 měla proběhnout další oprava železničního přejezdu Hrabačov - Jilemnice.

V této době by silnice měla být uzavřena. /Objízdná trasa je v řešení./

3. Most u Jarmary

Letos by měla proběhnout rekonstrukce mostu přes řeku Jizerku u Jarmary,

/pokud se uvolní peníze,termín není ještě znáni

4. Přechod pro chodce směr Jilemnice

V tomto úseku se řešilo,jak zajistit bezpečnost pro občany a děti, kteří zde

přecházejí. Rozhodovalo se mezi semaforem a radarem.

Od vedení města jsme se dozvěděli, že nakonec vyhrál radar a bude se zde vybírat

za rychlost.

5. Stromy v MŠ

Paní ředitelka Mš zajistí prořezání suchých větví, aby zajistila bezpečnost na

školní zahradě a újmy majetku sousedního domu.

6. Dalším opravdu palčivým problémem, ač není v obci Hrabačov, ale týká se

nás všech je autobusové nádraží v JILEMNICI.

Toto téma se týká i cestujících z okolních obcí. Proto žádáme jako

osadní výbor zdejší zastupitele města Jilemnice ‚aby se aktivně zapojili do řešení

tohoto problému.

Jednání zkončeno v 20.15 hod

Podpisy zú
ňĺĺ
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